
Drago Kalabić 

Pitanje postavljeno predsjedatelju Zastupničkog doma i Radio-televiziji Federacije BiH: 

„Ako je točno da ste sinoć u dnevniku Federalne televizije, ja to nisam gledao, da budem 

iskren, kazali da treba ukinuti Republiku Srpsku, onda imamo problem? Zato bih ja molio, 

ako je moguće, da vi date odgovor ili da nam to dâ Federalna televizija. O vašem odgovoru 

ovisi i naša reakcija, s obzirom na to da ste vi tu gdje sjedite postavljeni i glasovima iz 

Republike Srpske i da si takve izjave ne biste smjeli dozvoliti, a najmanje da ih toleriraju oni 

koji sjede u ovim klupama. Ali ja ne bih prejudicirao stvari, molio bih, ako je moguće, da vi 

odgovorite ili da sačekamo i onda poduzmemo odgovarajuće mjere, da učinimo ono što 

moramo učiniti.”  

Napomena: Pitanje nije upućeno na adresu, jer nije predano u pisanom obliku. Čeka se da 

Drago Kalabić dostavi pitanje. 

 


